
Informaatioverkostojen kilta Athene ry, Y-tunnus: 1971299-9

Hallituksen kokous 32/2022

Aika: 25.11.2022, klo 13.15

Paikka: Huone 1592, Maarintie 8

Paikalla:
Hallitus
Ulrica “Ullis” Bladh (puheenjohtaja)

Iida Saaristomaa (sihteeri)

Inkeri Nora (poistui kohdassa 9.3)

Juho Alin (poistui kohdassa 9.2)

Julia Sippala

Laura Puusola

Milja Parviainen

Ruusu Nurmi

Muut läsnäolijat
Elias Pitkänen

Inka Viita

Kerttu Peura

Eemil Rantala (saapui kohdassa 15.1, poistui kohdassa 16.1)

Ilona Malmivirta (saapui kohdassa 15.1, poistui kohdassa 16.1))

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 13.15.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainen määrä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Ruusu Nurmi ja Milja Parviainen.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Milja ilmoitti evääksi kuumaa glögiä, kardemummapipareita ja maissikakkuja. Ullis ilmoitti,

että ensi vuoden hallituksesta on vierailemassa porukkaa.

6. Kuulumiskierros
Tuukka: Hyvää kuuluu, häntä yritetään houkutella Otacruiselle ja se näyttäisi tehoavan.
Rebekka: Greetings! Nauttii pienestä irtiotosta Lontoossa kaikkien sisarustensa kanssa.
Rahim: Vähän mankelissa töidensä kanssa, sillä tulevat päivät juhlahumun täytteisiä.
Juho: Hyvin menee, Otacruise jännittää ja hommia riittää. Hiiohoi

Inka: Palautunut ensilumista ja apuIE-sitseistä ja kohta pääsee palautumaan Otacruisesta.

Kerttu: Ei vielä paikkaa risseltä, mutta katsoo mitä ehtii tapahtumaan ennen sunnuntaita.



Elias: Muuten tehnyt hyvin hommia,  mutta tekstipeli jääkööt tehtäväksi Otacruisella.

Laura: Arvostaa nykylääketiedettä, gramma särkylääkettä napaan ja elämä voittaa.

Ruusu: [epämääräistä ähinää] Elämä sanoo “mur” ja Ruusu sanoo “turpa kiinni”.

Iida: [epämääräistä ähinää] Elämä sanoo “mur” ja Iida sanoo “haista vittu”.

Inkeri: Tänään konsertti, jossa on soittamassa ja huomenna menee vujuilemaan.

Ullis: Vähän kauhistuttaa risteily, sillä on dokannut lähiaikoina paljon. Ollut melko väsynyt.

Milja: Viikko Infoähkyyn! Pohtii tuleeko ensi viikolla käjä – eli kännijännä – eli tällä

hetkellä on jäkäjä – jännittää kännijännää.

Julia: Marraskuu painaa. Ennustaa Otacruisen jälkeistä poskiontelontulehdusta ja varaa

lääkärin tiistaille jo etukäteen.

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Gábor Major Unski’s long international checkpoint 20,00 € Hyväksytty

Rahim Ahsanullah Hallituksen kokouksen eväät 18.11 11,07 € Hyväksytty

Ruusu Nurmi M@nagerin vujuedustus 75,00 € Hyväksytty

Ruusu Nurmi VK vujut edustus 75,00 € Hyväksytty

Ulrica Bladh Kyniä toimistotarvikebudusta 10,43 € Hyväksytty

Alessa Aila Spring trip 8.-9.4.2022 ruoat ja tarvikkeet 311,55 € Hyväksytty

Alessa Aila Namubuffatäydennystä ja munajahtimunia 321,37 € Hyväksytty

Alessa Aila

Athene x IK wapputapahtuma 14.4.2022

snacks 9,99 € Hyväksytty

Iida Lehikoinen Kahvia ja maitoa rekrymessuille 22.11.2022 23,33 € Hyväksytty

Freja Teijonsalo Athenen edustus KTTO vujuilla 19.11. 67,50 € Hyväksytty

Fanny Engberg

Kansantaloustieteen vuosijuhlien edustus

(90€ x 75% = 67,5€) 19.11.22 + lahja (14.98€) 82,48 € Hyväksytty

Ruusu Nurmi IE-tiimin virkistäytyminen osa 1 129,00 € Hyväksytty

Inkeri Nora Opintovastaava perehdytyslounas 20,00 € Hyväksytty

Inkeri Nora

Wolt-lahjakortit kahdelle opintokyselyyn

vastanneelle, arvottu 40,00 € Hyväksytty

Kerttu Peura Abitiimin virkistäytyminen osa 1 93,00 € Hyväksytty



Katariina Korolainen Glögiä ja pipareita phabuISOiltamiin 23.11. 12,87 € Hyväksytty

Tuomas Kuusisaari Phabuisoiltamat vol.1 22.11.2022 tarjoiluja. 205,80 € Hyväksytty

Uni Erkkilä Yhdenvertaisuusvastaava perehdytys 39,30 € Hyväksytty

Maria Oehlandt

Kulttuurineuvos myönsi kirjakerhoon 100

euroa budjettia. Kirjakerhotapaamisessa

jokainen osallistuja sai ostaa itselleen juoman

tai syötävän baarista. Käytettävää pääomaa

oli n. 10 e per osallistuja. 50,90 € Hyväksytty

Tuukka Pallonen Yrityssuhdetiimin toimarivirkistäytyminen 75,80 € Hyväksytty

Tuomas Kuusisaari OTMK virkistyksen ruuat 24.11.2022 107,40 € Hyväksytty

Valentin Jutila Henkareita Olkkarille 14,97 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Hilton Helsinki

Kalastajantorppa Vuosijuhlien pääjuhlan ennakkomaksu 19 000,00 € Hyväksytty

Manager ry

Marathon kolmioetkosaunan tasaus

20.10.2022 200,00 € Hyväksytty

8. Talous- ja hallintoasiat
8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen

Hyväksyttiin Max Lehtinen varsinaiseksi jäseneksi.

8.2. Dekaanilounas 23.11.
Lounaalla mouhottiin pitkään ja huolella kulkuoikeuksista. Mitään uutta ei ole

tapahtunut. Vaikuttaa siltä, että koulu ottaa AYY:n mielipiteet paljon paremmin

huomioon kuin kiltojen, joten viedään asia AYY:n kautta koululle.

8.3. Killan rahaston tilanne ja kartuttaminen sijoituspäätöksellä
Killalle on avattu rahasto ja tällä viikolla saatiin hyväksyntä, että voidaan ryhtyä

sijoittamaan killan varoja. Keskusteltiin siitä, miten edetään killan

rahasto-ohjesääntöjen mukaisesti.

Päätettiin sijoittaa 3000€ Seligson & Co Rahastoyhtiö Oyj:n hallinnoimaan

varainhoitorahastoon Pharos ISIN: FI0008801907 (A / kasvu).

8.4. Muut esille tulevat asiat
Iida on tehnyt uuden pohjan kiltakokousten läsnäolijoiden seurantaa varten,

jotta voidaan luopua paperisista lapuista.



9. Opintoasiat
9.1. Opintokyselyn tulokset

Tulokset esiteltiin SCI:n opetuksen johtoryhmän kokouksessa.

Kokonaisuudessaan kyselyyn saatiin 140 vastausta tietotekniikan, infon ja

tepsyn opiskelijoilta. Pari nostoa: yleisesti opiskelijat tykkäävät opiskella

kampuksella ja pitävä liveluennoista. Massaluennot kuitenkin koetaan

turhauttaviksi. Kyselystä nousi myös esiin, että opiskelijoille on saatavilla liian

vähän tiloja.

Huolestuttavana pointtina kyselystä nousi esiin, että opiskelijat tuntevat

huonommuuden tunnetta, jos joutuvat pyytämään apua, ja avun pyytäminen

kurssiassistenteilta tuntuu vaikealta. Tämä on välitetty ohjelmanjohtajille.

9.2. SCI:n opetuksen johtoryhmän kokous 23.11.
Kokouksessa käytiin yllä mainitun kyselyn vastaukset läpi ja esiteltiin uutta

Aallon laajuista sivuainetta, joka liittyy kestävyyteen.

Juho poistui 13.56.

9.3. Muut esille tulevat asiat
Uudistetut Academic Advisingit pyörähtivät käyntiin ja ovat keränneet

positiivista palautetta infon opiskelijoilta.

Inkeri poistui 13.58.

10. Viestintä
10.1. Ajankohtaiset asiat

Torvi soi ja viikkotiedotteet rullaa. Milja on sopinut seuraajansa perehdytykselle

ajankohdan.

11. Yhteisö
11.1. Ajankohtaiset asiat

Toimariperehdytyksistä on viestitty, jotta uudet kiltatoimijat pääsevät

perehtymään.

12. Tapahtumat
12.1. Tulevat tapahtumat

AA-vujuista lähetettiin tänään infoviestit kanaviin. Pikkujoulujen järjestämisen

empimistä jatketaan edelleen.

13. Phuksi- ja ISOasiat
13.1. Ajankohtaiset asiat

Yli 50 kipparin varttia takana.



14. MKV-asiat
14.1. Ajankohtaiset asiat

Rahim päätti siirtää Captain’s corner -pienryhmät ensi vuodelle, sillä silloin on

paremmin aikaa ja jaksamista tehdä ne rauhassa.

15. Yrityssuhteet
15.1. Ajankohtaiset asiat

Rekrymessut olivat positiivinen kokemus ja kaikki sujui hyvin. Keskusteltiin

vähän messujen jälkien siivoamisesta, sillä kiltahuoneelle jäi lojumaan messujen

jäljiltä sotkuja muiden siivottavaksi.

Loppuvuonna luvassa vielä Startup Crawl, minkä jälkeen hommat alkaa olla

paketissa.

Siirryttiin kokoustauolle 14.08.
Palattiin kokoustauolta 14.19.

Eemil ja Ilona saapuivat 14.19.

16. Muu toiminta
16.1. Hallituksen Infoähkyn aikataulu

Ilona ja Eemil tulivat kokoukseen kertomaan ensi viikon Infoähkyn aikataulusta.

Lahjananto alkaa jo 15.30, vaikka kokkarit virallisesti alkavatkin vasta 16.00.

Hallituksen tulee olla paikalla ennen 15.30, jotta keretään ottamaan yhteiskuva

ennen lahjanannon alkua.

Eemil ja Ilona poistuivat 14.58.

16.2. Sakkojen päivitys
Annettiin Rahimille yksi (1) sakko myöhään poissaolon ilmoittamisesta.

16.3. Pöytäkirjojen tarkastukset
Allekirjoituspyyntöjä on lähetelty ja pöytäkirjat rullailee.

17. Muut esille tulevat asiat
VIIKKO INFOÄHKYYN!

18. Seuraava kokous
30.11. kello 10.15.  Eväsvuorossa Rebekka.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 15.00.



Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________                                      ________________________________________

Ruusu Nurmi Milja Parviainen

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________                                     ________________________________________

Ulrica Bladh Iida Saaristomaa


